
 

 
Enkel fråga 
 

 

Nacka kommuns tillsynsarbete vad gäller efterlevnad av 
myndighetsföreskrifter om corona-skydd på äldreboenden 

Sverigedemokraterna följer utvecklingen av corona-pandemin, och söker också belysa hur 
den kommunala verksamhet som berörs av corona verkligen fungerar i dagens skarpa läge. 
Det har nu konstaterats corona-fall på äldreboenden i Nacka.  Oroande rapporter till 
Sverigedemokraterna, från anställda med vårduppgifter på äldreboenden, talar om svag 
efterlevnad av Folkhälsomyndighetens föreskrifter, och i ett fall om en skriftlig instruktion 
om att Folkhälsomyndighetens föreskrifter inte ska följas alls. 

Mot denna bakgrund vill Sverigedemokraterna fråga äldrenämndens ordförande: 
Säkerställer Nacka kommun att Folkhälsomyndighetens föreskrifter om corona-pandemin 
följs inom äldreboenden ? 
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